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Gradnja
telovadnice kasni

Domačini so na Krim-Rudniku v krajevrii
skupnosti že kar nejevoljni, ko se spomnijo na
dolgo obljubljano telovadnico. Objekt bo gra-
jen v kompleksu skupaj z novo šolo, šolsko te-
lovadnico in vrtcem in bo pravzaprav šolska te-
lovadnica izredno povečana, tako da bo lahko
služila celotnemu naselju in ne le šoli. Ta sicer
zelo racionalna in smiselna rešitev pa je manj
razveseljiva ob vseh dosedanjih zamudah. Te-
lovadnica oz. nje gradnja bi morala biti kljub
vsem objektivnim vzrokom vendarle v precej
drugačni fazi gradnje, kot pa je.O poteku
gradnje, ki jo bo financirala temeljna telesno-
kulturna skupnost, so se precej dogovarjali
tudi že na izvršnem svetu občinske skupščine.
Do sredine tega meseca naj bi bila nekatera
dela gotova, do konca septembra pa naj bi bil
izgotovljen projekt. Vse skupaj pa kasni. Ta
dela bi morala biti opravljena že prej.

Prva faza priprave terena je gotova, vendar
je treba narediti na celotnem gradbenem po-
dročju obremenilni nasip, saj gre za barjanski
teren, ki se pogreza. Preobremenilni nasip so
že naredili in zadeva bo torej očitno le stekla,
čeprav z zamudo. Inženiring je prevzel v imenu
investitorja iz sredstev Ijubljanskega samopro-
spevka II. LIZ, ki je oddal dela v zvezi s telo-
vadnico projektivnem biroju »Biro 80.« Kot
nam je povedal predsednik 10 TTKS
Repič, pa projekt zamuja. Vse skupaj bi mo-
ralo biti narejeno že pred dvema letoma, ven-
dar še vedno ni. Kot ocenjujejo na TTKS, pro-
jektant zadeve ni vzel dovolj resno in posledica
so zamude. Vsekakor pa je sedanje stanje
dobra izkušnja za prihodnje, komu oddati po-

samezna naročila. Iz te izkušnje bi se morali
kaj naučiti!

Če ne bo sedaj posebnih zapletljajev, naj bi
še v septembru dobili gradbeno dovoljenje
(kako, če bo konec meseca septembra narejen
šele projekt, ni jasno!) in oddali dela. Realneje
je torej pričakovati, da se bodo stvari še malce
zavlekle.

Ob vseh teh subjektivnih vzrokih pa je po-
trebno povedati tudi to, da bodo gradili na
barju in da je barjanski teren zelo muhast.
Zato so potrebne temeljite raziskave, saj se
struktura tal spremeni včasih vsakih nekaj me-
trov in je zato prav, da so raziskave temeljite.
Čemu pa te temeljite raziskave od satnega za-
četka niso bile upoštevane, ni jasno. Temeljite
raziskave pa so v vsakem primeru cenejše kot
pa kasnejša popravila in težave. Zato je prišlo
do dodatnih raziskav terena, kar je seveda bo-
trovalo zamudam.

Ob vseh teh zamudah pa so prišli sedaj tudi
do novih zank. To so podražitve. Kje najti
denar za podražitve, še ni nikomur jasno. Najti
pa ga bo treba, če naj bo telovadnica. TTKS bo
odštela iz svojih sredstev 23,9 milijona dinar-
jev, preostali denar do potrebnih 30 milijonov
po prvotnih izračunih pa bo dala banka. Telo-
vadnica bo seveda stala zaradi višjih cen več.
Kakšna bo rešitev?

Na TTKS ocenjujejo, da bo telovadnica go-
tova leta 1981 poleti. Morda bo sicer tnogoče
gradnjo pospešiti, vendar kaj dosti ne bo mo-
goče skrajšati rokov. Realno torej na Krimu ne
morejo pričakovati, da bodo telovadili v novi
telovadnici kaj prej kot leta 1981.
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